
SE-RM.0012.60.2015

Protokół z obrad  
Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej 

Rady Miejskiej w Czeladzi
z dnia 12 października 2015r. 

Porządek:
Zaopiniowanie projektów uchwał ujętych w porządku Sesji zwołanej na 13 października 2015r.

Obecni członkowie Komisji:
1. Wojciech Maćkowski
2. Patrycja Juszczyk
3. Irena Owczarz
4. Marek Jarno

Nieobecni członkowie Komisji:
1. Zofia Bazańska
2. Ewa Fronczek
3. Ireneusz Gawroński
4. Stanisław Pisarek

Pozostałe osoby obecne w trakcie obrad Komisji:
• Z-ca Burmistrza Elżbieta Dmitruk
• Skarbnik Miasta Urszula Polak-Wałek
• Naczelnik Wydziału Rozwoju Miasta i Funduszy Zewnętrznych – Agnieszka Nowak
• Główny specjalista Referatu Funduszy Zewnętrznych – Rafał Kost
• Prezes ZIK – Sławomir Święch

Prowadzący obrady – Przewodniczący Komisji Wojciech Maćkowski

Czas trwania: 0:30 (14:00 – 14:30)

USTALENIA/ ROZSTRZYGNIĘCIA:
1. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały nr. 168.

Wynik głosowania:
Głosów "za": 4
Głosów "przeciw": 0
Głosów "wstrzymujących się": 0
Ilosć członków Komisji:  8
Ilość członków obecnych w czasie głosowania: 4
Opinia pozytywna.

2. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały nr. 176.
Wynik głosowania:
Głosów "za": 4
Głosów "przeciw": 0
Głosów "wstrzymujących się": 0
Ilosć członków Komisji:  8
Ilość członków obecnych w czasie głosowania: 4
Opinia pozytywna.

3. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały nr. 177.
Wynik głosowania:
Głosów "za": 4
Głosów "przeciw": 0
Głosów "wstrzymujących się": 0
Ilosć członków Komisji: 8
Ilość członków obecnych w czasie głosowania:   4
Opinia pozytywna.

1



SE-RM.0012.60.2015

4. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały nr. 178.
Wynik głosowania:
Głosów "za": 4
Głosów "przeciw": 0
Głosów "wstrzymujących się": 0
Ilosć członków Komisji:  8
Ilość członków obecnych w czasie głosowania: 4
Opinia pozytywna.

5. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały nr. 179.
Wynik głosowania:
Głosów "za": 4
Głosów "przeciw": 0
Głosów "wstrzymujących się": 0
Ilosć członków Komisji: 8
Ilość członków obecnych w czasie głosowania:  4
Opinia pozytywna.

Przebieg obrad:

Wojciech Maćkowski – otwieram posiedzenie Komisji. Będziemy opiniowali projekt nr. 168.
Agnieszka Nowak –  tutaj będzie wprowadzona autopoprawka w związku z dopisaniem, że chodzi o rok
2016. 
Rafał Kost – zwrócono się o przygotowanie powiatowego programu „Koncepcja systemu dróg rowerowych
w Powiecie Będzińskim”. Przez nas ta koncepcja również będzie wykorzystywana. Poproszono  o akceptację
finansową  gminy.  Szacuje  się  ok.  70  tysięcy  zł.  Liderem jest  powiat,  a  gmina  będzie  uczestniczyła  w
opracowaniu  tej  koncepcji.  Będziemy  nad  tym  także  pracować,  bez  naszej  akceptacji  nie  będzie  dalej
prowadzona ta koncepcja.
Wojciech Maćkowski – wiem, że kwota realizacji to  50 tysięcy, mam tu porozumienie. Gminy: Wojkowice,
Bobrowniki,  Siewierz,  Będzin  już  przyjęły  uchwałę  tego  dotyczącą.  Ta  zmiana  w  budżecie  jest  do  tej
uchwały? Czeladź miałaby wziąć ciężar ponad 10 tysięcy zł, jest to  21% z kwoty 50 tysięcy. 
Rafał Kost – tak, jest to ujęte w budżecie.
Skarbnik – chodzi nam tutaj o autopoprawkę, którą chcieliśmy wprowadzić co do podania roku. Jednak
jeżeli te gminy już podjęły uchwałę to sprawdzimy to i zadecydujemy.
Wojciech Maćkowski – są pytania? Przystępujemy do głosowania.

Wynik głosowania:
Głosów "za": 4
Głosów "przeciw": 0
Głosów "wstrzymujących się": 0
Ilosć członków Komisji: 8
Ilość członków obecnych w czasie głosowania:  4
Opinia pozytywna.

Wojciech Maćkowski- następnym projektem do zaopiniowania to projekt nr 176.
Agnieszka  Nowak –  plan  aglomeracji  był  już  przyjmowany  uchwałą,  ale  Katowice  zarzuciły,  że  nie
uwzględniono  ich  inwestycji.  Wystąpili  o  zmianę.  Nie  dotyczy  to  Czeladzi  ale  potrzebna  jest  nasza
akceptacja.
Wojciech Maćkowski – przystępujemy do głosowania nad projektem nr 176

Wynik głosowania:
Głosów "za": 4
Głosów "przeciw": 0
Głosów "wstrzymujących się": 0
Ilosć członków Komisji: 8
Ilość członków obecnych w czasie głosowania:  4
Opinia pozytywna.

Wojciech Maćkowski – Kolejny projekt to nr 177. Proszę Pana Prezesa o zabranie głosu.
Sławomir  Święch  –  chcąc  aby  działania  były  zgodne  z  planem,  to  w  sytuacji  kiedy  pojawiają  się
okoliczności zmieniające kolejność działań istotne są drobne zmiany w planie. Cztery okoliczności wpłynęły
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na taką zmianę: wstępna promesa na zadania planowane (budowa kanalizacji z przyłączami i przebudowa
sieci wodociągowej) - zaistniała potrzeba przyspieszenia rozpoczęcia tych zadań. Drobniejsze okoliczności
to potrzeba wykonania w tym roku przedłużenia wodociągu na ul. Wiśniowej. Ponieważ na dalszym odcinku
są  kolejne  nieruchomości  gruntowe,  obarczanie  ostatniego  z  mieszkańców  kosztami  przyłącza  jest
niezgodne z zadaniami gminy. Nowym przedsięwzięciem wiążącym się z ul. Katowicką jest wypracowane
stanowisko z władzami, że jeżeli w tym rejonie tyle się dzieje, to zasadne jest wykonanie rozbudowy od ulicy
Żabiej do Staszica. Prosi się to, aby przy znaczącej inwestycji zrealizować plany. Mamy przypływ środków
dlatego chcemy te zmiany wprowadzić. Macie Państwo uzasadnienie do tych zmian. Dotyczy to pozycji 1-3 -
zakres robót został zakończony. (Uzasadnienie do projektu nr 177) Realnie wszystko na to wskazuje, że
otrzymamy środki w tym roku, to 1 mln 200 tysięcy. Jeżeli są pytania to mogę odpowiedzieć. 
Wojciech Maćkowski – punkt 13 - na piaskach nic się nie zmienia?
Sławomir  Święch–  nie,  ale  mamy  ujęte  zadanie  dot.  Betonów.  Przygotowujemy  przetarg.  Na  razie
przedstawiamy  Państwu  to,  co  będzie  w  tym  roku  rozpoczęte  bądź  sfinalizowane.  Temat  5c  i  5d  jest
własnym przedsięwzięciem. Nie ma zagrożenia, że środki nie pozwolą na sfinansowanie tych przedsięwzięć.
Ul. Żytnia jest finansowana z własnych środków.
Patrycja  Juszczyk  –  punkt  13.  Ulica  Krakowska,  jest  problem  ustalenia  właściciela  sieci
wodnokanalizacyjnych. Nikt się nie przyznaje, a jest to kluczowe dla budowy boiska.
Sławomir Święch – w zakresie przebudowy osadników czy uzbrojenia pod boiskiem, to taka nasza opinia
dla Dyrektora Gimnazjum została przedstawiona. 
Patrycja Juszczyk - ale sieć ta jest niczyja.
Sławomir Święch -ja rozumiem ale trudno jest aby jednostka, której właścicielem jest gmina wzięła to na
siebie. Ul.  Krakowska aż po ul.  Francuską  to są wyłączne ustalenia gminy.  Jeżeli  będą takie ustalenia
własnościowe to ZIK się do tego przyłączy,  ale dalekosiężnym zamiarem jest,  że gdyby miało dojść do
uregulowania spraw kanalizacyjnych, to przy dużym wsparciu finansowym – obligacjach, natomiast jeżeli
dziś mówimy o możliwościach ZIK-u to sprawa ok 25-30 mln. Nie da się tego zrobić fragmentarycznie. Są
rzeczy niezbędne. 
Patrycja Juszczyk – czy są podejmowane działania związane z ustaleniem właściciela Pani Burmistrz?
Z-ca Burmistrza – spotkaliśmy się dwa razy ze spółką, ale nie mają obowiązku utrzymywania kanalizacji.
Chcieliśmy  regulacji  i  kompleksowo  przedstawiliśmy  problemy,  ale  ustaliliśmy,  że  będą  to  pojedyncze
sprawy. I sukcesywnie będziemy starali się to uzgadniać
Irena Owczarz- ul. Węglowa również?
Z-ca Burmistrza – tak, oczywiście. Mam e-maile od mieszkanców w tej sprawie. Zwróciliśmy się do spółki o
przekazanie  nieodpłatne  drogi  z  kanalizacjami.  Wtedy  podejmiemy  się  tego  zadania.  Będą  to  drogi  z
wysokim standardem.
Sławomir  Święch–  będziemy  mieli  korektę  planu  w  przyszłości,  bo  układ  gruntów  i  wodociagów  w
przypadku takiej decyzji da możliwość zapisu do planu.
Wojciech Maćkowski – jeżeli nie ma już pytań to przystępujemy do głosowania.

Wynik głosowania:
Głosów "za": 4
Głosów "przeciw": 0
Głosów "wstrzymujących się": 0
Ilosć członków Komisji: 8
Ilość członków obecnych w czasie głosowania:  4
Opinia pozytywna.

Wojciech Maćkowski – teraz projekt uchwały nr 178.
Z-ca Burmistrza – spędza to sen z powiek władz gminy. Musimy ustalić kto odpowiada na jakim odcinku i w
jakim  zaresie.  35%  kosztów  poniosłaby  gmina  Czeladź  ale  partycypujemy  tu  z  powiatem.  Wymagają
Buspasy i ronda przyłożenia się do koncepcji. 
Wojciech Maćkowski – pytania?
Rafał Kost – związane to jest z naszymi projektami, które będą komunikować nas z miastem Sosnowiec.
Wzdłóż  ul.  Nowopogońskiej  miasto  będzie  realizowało  ciąg  rowerowy.  Musimy  ogłosić  trzeci  etap
dokumentacji dotyczący Piasków.
Skarbnik – jeżeli rok sprawdzimy to będzie to rok 2016, i będzie autopoprawka

Wynik głosowania:
Głosów "za": 4
Głosów "przeciw": 0
Głosów "wstrzymujących się": 
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Ilosć członków Komisji: 8
Ilość członków obecnych w czasie głosowania:  4
Opinia pozytywna.

Wojciech Maćkowski – przejdźmy do ostatniego projektu nr 179.
Agnieszka  Nowak –  obecnie  obowiązująca  strategia  obowiązuje  do  2015r.  i  kończy  się  czas  jej
obowiązywania.  Zaistniała  konieczność  zaktualizowania  zadań  i  celów,  potrzeba  opracowania  nowego
dokumentu. Będzie to niezbędne przy korzystaniu ze środków Unijnych w przyszłości.
Wojciech Maćkowski- czy są pytania?
Irena Owczarz – lata 2014 -2020 to pomyłka?
Agnieszka Nowak – nie, nie jest to pomyłka. Tak wynika ze strategii.
Wojciech Maćkowski – przejdźmy do głosowania.

Wynik głosowania:
Głosów "za": 4
Głosów "przeciw": 0
Głosów "wstrzymujących się": 0
Ilosć członków Komisji: 8
Ilość członków obecnych w czasie głosowania:  4
Opinia pozytywna.

Wojciech Maćkowski – zamykam obrady Komisji. Dziękuję Państwu. 

Prowadzący obrady
Przewodniczący Komisji

Rozwoju i Polityki Przestrzennej

Wojciech Maćkowski

W załączeniu:

• Lista obecności

Protokół został napisany i wyłożony do wglądu w komórce obsługującej Radę dnia: 13.10.2015r.

Protokolant: Katarzyna Janikowska

Protokół został umieszczony w BIP dnia:....................................
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